
 

Protokół obrad IX Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

Z dnia 27 grudnia 2011 r. 

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

Porządek obrad : 
1. Otwarcie obrad sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Stwierdzenie ważności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Zatwierdzenie Protokołu z VIII sesji. 
5. Uchwała w sprawie przyjęcia wniosku Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dotyczącego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Piecki rejon ulicy tzw. Nowej 
Politechnicznej i Piekarniczej w mieście Gdańsku. 
Podjęcie uchwały. 

6. Wolne wnioski. 
7. Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący Rady Piotr Wysocki otwiera posiedzenie Rady, po czym sprawdza czy jest 

kworum, aby móc głosować. Porządek obrad zostaje przyjęty bez zmian. 

Głosów za : 13 

Głosów przeciw : 0 

Wstrzymujących się od głosu : 0 

 

Do protokołu z VIII sesji wprowadzono następującą poprawkę : 

W Ad.8 na pytanie „Czy zarząd przygotuje sprawozdanie z jakimi firmami współpracował? „ 

dopisać odpowiedź „Zarząd sporządzi takie sprawozdanie”. 

 

Za wprowadzeniem zmiany głosowano : 

Głosów za : 12 

Głosów przeciw : 0 

Wstrzymujących się od głosu : 1 

 

W Ad.8 nie powinno się używać słowa pragnienie, a zastąpić je innym 

Nie głosowano nad poprawką. 

 

Zgłoszony został kolejny wniosek aby przy każdym głosowaniu na VIII sesji była podana 

konkretna liczba osób głosujących, gdy jest napisane, że przegłosowane jednogłośnie. 

W formie : 

Głosów za : 

Głosów przeciw : 

Wstrzymujących się od głosu : 



Wniosek formalny Floriana Wojciechowskiego : 

Przed każdym pierwszym głosowaniem na sesji powinna być powołana komisja 

skrutacyjna. 

 

Za wprowadzeniem wniosku głosowano: 

Głosów za : 9 

Głosów przeciw : 2 

Wstrzymujących się od głosu : 3 

Wniosek zostaje przyjęty. 

 

Powołana zostaje komisja skrutacyjna w składzie : 

 Ewa Ostapska 

 Halina Gostomska 

 Maria Jagoda Madalińska 

 

Głosowano : 

Głosów za : 9 

Głosów przeciw : 0 

Wstrzymujących się od głosu : 4 

Komisja zostaje powołana. Przewodniczącą komisji skrutacyjnej została wybrana Radna 

Halina Gostomska. 
 

Wprowadzono wnioskowane wcześniej zmiany do protokołu VIII sesji 

/zaznaczono kolorem czerwonym w przywołanym fragmencie protokołu VIII sesji/ 
 
„... Ad2. Zatwierdzenie protokołu.  

 

W punkcie 12 protokołu z VII Sesji błędnie podano nazwę komisji Rady Miasta Gdańska. 

Zmieniono nazwę na poprawną - Komisja Samorządu i Ładu Publicznego.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z VII Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo :  
Głosów za : 14 Głosów przeciw : 0 Wstrzymujących się od głosu : 1  

Protokół zostaje zatwierdzony.  

 

Głosowanie nad uchwałami :  

• Uchwała VIII/25/l 1 w sprawie wniosku Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o uchylenie Uchwały 

NR XIX/342/11 RADY MIASTA GDAŃSKA z dnia 27 października 2011 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Dzielnicy Piecki-Migowo.  

Głosowanie nad uchwałą VIII/25/11 :  
Głosów za : 14 Głosów przeciw : 0 Wstrzymujących się od głosu : 0  

 

• Uchwała VIII/26/11 w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/22/ll Rady Dzielnicy Piecki-Migowo  

z dnia 28.10.2011 roku w sprawie zmiany uchwały nr 111/13/2011 z dnia 28 czerwca 201lr., 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie przeznaczenia środków finansowych  

Głosowanie nad uchwałą VIII/26/11 :  
Głosów za : 14 Głosów przeciw : 0 Wstrzymujących się od głosu : 0  

 



• Uchwała VIII/27/11 w sprawie zmiany uchwały nr 111/13/2011 z dnia 28 czerwca 201lr., Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie przeznaczenia środków finansowych  

Głosowanie nad uchwałą VIII/27/11 :  
Głosów za : 14 Głosów przeciw : 0 Wstrzymujących się od głosu : 0  

 

• Uchwała VIII/28/11 zmieniająca uchwałę Rady Dzielnicy Piecki-Migowo Nr 1/6/11 z dnia 30 

maja 2011 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo i ustalenia zakresów ich działania, oraz powołania składów osobowych Komisji 

Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo.  

Głosowanie nad uchwałą VIII/28/11 :  
Głosów za : 14 Głosów przeciw : 0 Wstrzymujących się od głosu : 0  

 

Ad.3 Informacje Zarządu  

 

...................................... 

 

Ad.4 Uchwała o podziale środków finansowych  

 

Zarząd dzielnicy wystąpił do szkół (beneficjentów), aby te podały zapotrzebowanie wraz z 

konkretną kwotą, która ma być przeznaczona na obiady szkolne.  

Ponieważ konkretna liczba dzieci od września dostaje obiady, od stycznia powinna być 

kontynuacja.  

Każde dziecko powinno dostać ciepły posiłek- mówi Florian Wojciechowski.  

Radny Bogusław Heger proponuje, że warto przeznaczyć przykładowo 15 tysięcy złotych na 

zakup obiadów, aby dzieci, które jedzą je od września dostawały posiłki do końca ROKU 

SZKOLNEGO -czyli czerwca 2012 roku.  

 

Bogusław Heger wychodzi - 17:50, Kazimierz Mechowski wychodzi - 17:55  

 

Piotr Wysocki wyliczył dokładną kwotę, jaką powinniśmy przeznaczyć dla szkół, aby do końca 

roku szkolnego dostarczać dzieciom ciepły posiłek.  

 

Pani Jagoda Madalińska przyszła o godzinie 17:55  

 

Radny Andrzej Ciesielski jest zdania, że nie powinniśmy prawie połowy budżetu przeznaczać na 

dożywianie dzieci, w długim wystąpieniu wskazywał na Dyrekcje Szkół, jako jednostki które 

powinny zadbać o środki finansowe na zagwarantowanie obiadów dla uczniów, poprzez szukanie 

sponsorów i innych alternatywnych źródeł finansowania, a nie iść (cytat;) "na łatwiznę  

w korzystaniu ze środków Rady Dzielnicy". Te środki, wg Radnego Andrzeja Ciesielskiego, Rada 

powinna przeznaczyć na wykup wkładek do czasopism w celu promocji działalności Rady,  

np.; 4000 szt.  

Po wystąpieniu Radnego Ciesielskiego głos zabrał przewodniczący Zarządu Dzielnicy Florian 

Wojciechowski, nazywając wystąpienie Radnego Ciesielskiego "obrzydliwym" i stwierdził, że 

nigdy nie poprze wniosku o auto-promocję Rady lub poszczególnych Radnych kosztem 

wyżywienia dzieci i młodzieży. Trwa dyskusja na temat rozdysponowania środków na obiady.  

Rada wspólnie postanawia, iż sfinansuje obiady dla biednych dzieci do końca roku szkolnego.  

Przeznacza się na ten cel kwotę - 26.540 zł.  

Głosowanie nad uchwałą VIII/23/ll :  
Głosów za : 13 Głosów przeciw : 0 Wstrzymujących się od głosu : 0 ...” 

 



W/w poprawka zostaje poddana pod głosowanie: 

 

Za wprowadzeniem zmiany głosowano : 

Głosów za : 12 

Głosów przeciw : 0 

Wstrzymujących się od głosu : 2 

 

Wniosek o przyjęcie protokołu wraz z naniesionymi poprawkami z VIII sesji zostaje poddany 

pod głosowanie : 

Głosów za : 12 

Głosów przeciw : 0 

Wstrzymujących się od głosu : 2 

 
Uchwała w sprawie przyjęcia wniosku Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dotyczącego 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Piecki rejon ulicy tzw. Nowej 
Politechnicznej i Piekarniczej w mieście Gdańsku. 
 
Na wniosek radnej Alicji Chorzelskiej wprowadzono następujące poprawki do załącznika 
nr 1 do Uchwały Nr IX/29/11 : 
 
Punkt 1. oraz punkt 2.  

1. Przeznaczenie terenów będących w użytkowaniu wieczystym LWSM "Morena", 
oznaczonych w projekcie planu jako tereny 002 oraz 003, winno umożliwiać na 
każdym z nich realizację zabudowy mieszkaniowej z usługami. 

2.  Wnosimy o nie określanie proporcji funkcjami mieszkaniowymi i usługowymi 
 

otrzymują brzmienie: 
Tereny będące  w użytkowaniu wieczystym LWSM "Morena", oznaczone w 
projekcie planu jako tereny 002 oraz 003 przeznaczyć na realizację na 
każdym z nich zabudowy mieszkaniowej z usługami ze zdecydowaną 
przewagą funkcji mieszkaniowej. 
 
W ostateczności punkt 1. Oraz punkt 2. miałby być zastąpiony jednym. 

Głosów za : 7 

Głosów przeciw : 4 

Wstrzymujących się od głosu :4 

 Załącznik powinien być bez adresata : 

Głosów za : 10 

Głosów przeciw : 0 

Wstrzymujących się od głosu : 5 

 

Radny Florian Wojciechowski stwierdził, że wnioskodawca czyli Spółdzielnia LWSM MORENA 

wnosi jedynie o zmianę zapisu dotyczącego proporcji pomiędzy zabudową mieszkaniową,  

a usługową. Zmiana w projekcie planu ma dotyczyć głównie nie określania tej proporcji. 

Trwa dyskusja. 



Florian Wojciechowski przedstawia na mapie, teren objęty projektem planu a dotyczący  

LWSM MORENA . 

 

 Piotr Wysocki wnioskuje, aby do załącznika nr 1 do Uchwały Nr IX/29/11 o brzmieniu 

„Wnosimy jednak o nieokreślanie dokładnej proporcji pomiędzy funkcjami 

mieszkaniowymi i usługowymi.” 
 

Głosów za : 11 

Głosów przeciw : 1 

Wstrzymujących się od głosu : 3 

 

Do załącznika nr 1 do Uchwały Nr IX/29/11 wprowadzono trzy poprawki. 

Rada Dzielnicy głosuje nad Uchwałą Nr IX/29/11 

Głosów za : 10 

Głosów przeciw : 1 

Wstrzymujących się od głosu : 5 

 

Florian Wojciechowski oddał głos przeciw, ponieważ w/w uchwała nie wyczerpuje wniosku 

LWSM Morena. 

 

Wolne wnioski 

 Przedstawienie sprawozdań z komisji tematycznych Rady – pytanie Jerzego Krefta. 

Uwaga Przemysława Malaka, że dostarczenie sprawozdań z komisji i problem z tym 

działaniem powinno zostać uwzględnione w tworzonym przez Radę Regulaminie Rady. 

 Florian Wojciechowski stwierdził, że oprócz posiedzenia Komisji Rozwoju 

Przestrzennego Rady Dzielnicy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w/w terenu odbyły się inne spotkania robocze 

między innymi w Biurze Rozwoju Miasta Gdańska, w siedzibie spółdzielni LWSM 

MORENA  w których brali udział również przedstawiciele Rady Dzielnicy, podczas 

których wypracowano przedstawiony Radnym wniosek. 

 

Na sesję Rady przybył Z-ca Prezesa Zarządu LWSM MORENA Pan Eugeniusz Głogowski, 

który podziękował Radnym za podjęcie uchwały wspomagającej wnioski Spółdzielni oraz 

przedstawił  założenia – projekty związane z tą nieruchomością . 

 

Przewodniczący Rady zakończył obrady oraz zaprosił wszystkich Radnych oraz przybyłych 

gości do uczestnictwa w Spotkaniu Opłatkowym. 

 


